
Протокол № 33
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 20 листопада 2018 року                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
секретар постійної комісії - Сорока П.В;
члени постійної комісії: Голобородько О.В.,  Савченко С.В.

Відсутні:
члени постійно комісії: Бевзенко М.В., Бублик Я.В., Руденко Д.П.,
Каспров К.В.

Присутні запрошені:

Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради;

Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради;
Таборанський  Володимир  Петрович  –  начальник  управління  освіти,

науки, молоді та спорту обласної державної адміністрації;
Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту  фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Ковтунов  Олександр  Володимирович  –  директор  департаменту

екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Рибальченко  Олег  Миколайович  -  директор  департаменту  охорони
здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Рахуба  Ніна  Афанасіївна  -  директор  департаменту  економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Корнюша  Олександр  Петрович  -  директор  департаменту
інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації;

Копач  Ірина  Анатоліївна  –  в.о.  директора  Новомиргородської
спеціальної  загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської
обласної ради;

Мельниченко Олександр Олександрович –  в.о.  директора Рівнянської
спеціальної  загальноосвітньої  школи-інтернату  І-ІІ  ступенів
Новоукраїнського району;

Павленко  Василь  Михайлович  –  в.о.  директора  Новомиргородської
спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів Кіровоградської
обласної ради;



Шаповал Ольга Іванівна – в.о. директора Піщанобрідської спеціальної
загальноосвітньої  школи-інтернату  I-II ступенів  Кіровоградської  обласної
ради;

Яковлева  Наталія  Степанівна  -  кандидат  на  посаду  директора 
комунального  закладу  “Світловодська  загальноосвітня  санаторна  школа-
інтернат І-ІІІ ступенів № 2 Кіровоградської обласної ради”;

Лелека Костянтин Олександрович –  кандидат на посаду директора 
комунального підприємства Завод з переробки відходів»;

Сергієнко Наталія Олександрівна  - заступник директора з навчальної
роботи Олександрійського медичного училища;

Семенюк  Олег  Анатолійович  –  ректор  Центральноукраїнського
державного педагогічного університету імені Володимира Винниченка;

Маковей  Ірина  Миколаївна  –  директор  КП «Регіональний  центр
розвитку послуг»;

Ярушок Едуард Едуардович — заступник директора КП «Регіональний
центр розвитку послуг»;

Стратан-Артишкова  Тетяна  Борисівна -  декан  мистецького
факультету Центральноукраїнського державного педагогічного університету
імені Володимира Винниченка;

Дьомін Сергій Петрович - народний артист України, доцент, завідувач
секції  постановки  голосу  та  сольного  співу  кафедри  вокально-хорових
дисциплін  та  методики  музичного  виховання  Центральноукраїнського
державного педагогічного університету імені Володимира Винниченка;

Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор  ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»;

Гречуха Микола Володимирович  –  член громадської ради при обласній
державній адміністрації;

Кернасюк Сергій Валентинович – член громадської ради при обласній
державній адміністрації;

Бобров  Леонід  Іванович —  член  Кіровоградської  обласної  організації
ветеранів;

Орєшков  Геннадій  Миколайович —  голова  правління  БФ  “Благомир
ВС”;

Завітневич  Олександр  Олександрович —  голова  Кіровоградської
обласної організації Національного форуму профспілок України.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  призначення  директора  Новомиргородської  спеціальної
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської обласної
ради.

Інформує: Чудний Олександр Васильович — голова постійної комісії
обласної ради з питань власності.



2.  Про призначення  директора Рівнянської  спеціальної
загальноосвітньої  школи-інтернату  І-ІІ  ступенів  Новоукраїнського
району.

Інформує: Чудний Олександр Васильович — голова постійної комісії
обласної ради з питань власності.
 

3.  Про призначення  директора  Новомиргородської  спеціальної
загальноосвітньої  школи-інтернату  І-ІІІ  ступенів  Кіровоградської
обласної ради.

Інформує: Чудний Олександр Васильович — голова постійної комісії
обласної ради з питань власності.
 

4.  Про призначення  директора  Піщанобрідської  спеціальної
загальноосвітньої школи-інтернату I-II ступенів Кіровоградської обласної
ради.

Інформує: Чудний Олександр Васильович — голова постійної комісії
обласної ради з питань власності.
 

5.  Про призначення  директора комунального  закладу
“Світловодська загальноосвітня санаторна школа-інтернат І-ІІІ  ступенів
№ 2 Кіровоградської обласної ради”.

Інформує: Чудний Олександр Васильович — голова постійної комісії
обласної ради з питань власності.
 

6. Про внесення змін до рішення Кіровоградської обласної ради від
20 травня  2016  року  №  95  “Про  згоду  на  безоплатну  передачу  цілісних
майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів”.

Інформує:  Таборанський  Володимир  Петрович –  начальник
управління освіти, науки, молоді та спорту обласної державної адміністрації.
 

7.  Про  керівника  комунального  підприємства  «Завод  з  переробки
відходів».

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович  –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації.
 

8.  Про  керівника  Олександрійського  медичного  училища  вищого
навчального закладу І рівня акредитації комунальної форми власності.

Інформує: Рибальченко Олег Миколайович -  директор департаменту
охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.
 

9. Про керівника Кіровоградської дитячої обласної лікарні.
Інформує: Рибальченко Олег Миколайович -  директор департаменту

охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.
 



10. Про доповнення до програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.

Інформує:  Рахуба  Ніна  Афанасіївна  -  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.
 

11.  Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2019 рік.

Інформує:  Рахуба  Ніна  Афанасіївна  -  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.
 

12.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  21  вересня
2018 року № 548.

Інформує:  Корнюша  Олександр  Петрович  -  директор  департаменту
інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації.
 

13. Про бюджетні звернення.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

14. Про пільги з орендної плати.
Інформує:  Семенюк  Олег  Анатолійович  –  ректор

Центральноукраїнського  державного  педагогічного  університету  імені
Володимира Винниченка.
 

15. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
щодо  утворення  наглядових  рад  при  комунальних  підприємствах
Кіровоградської обласної ради.

Інформує: Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради.
 

 6. Про очікувані результати роботи комунальних підприємств і рух
коштів  на  їх  рахунках  у  2018  році  та  фінансові  плани  комунальних
підприємств спільної  власності  територіальних громад сіл,  селищ і  міст
області на 2019 рік.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
 

17. Про безоплатну передачу майна.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 

18. Про безоплатну передачу майна без зміни форми власності.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 



19.  Про списання майна спільної  власності  територіальних громад
сіл, селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
 

20.  Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 21.  Про  позичку  майна  спільної  власності  територіальних  громад
сіл, селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
22.  Про  надходження  орендної  плати  за  використання  нерухомого

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області
за  6 місяців 2018 року. 

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
23.  Про  внесення  змін  до  окремих  рішень  обласної  ради  щодо

створення комунальних некомерційних підприємств.
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 

24.  Про  затвердження  Статутів  комунальних  некомерційних
підприємств.

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
25.  Про  Статут  Олександрійського  медичного  училища  вищого

навчального закладу І рівня акредитації комунальної форми власності.
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 

26.  Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської області”.

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
27. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2019 рік.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 



28.  Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор
ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

 
29.  Про внесення змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП “Дніпро-

Кіровоград” на 2017-2020 роки.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор

ОКВП «Дніпро-Кіровоград».
 
30.  Про  підвищення  тарифів  ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  на

водопостачання та водовідведення.
Інформує: Чудний Олександр Васильович –  голова постійної  комісії

обласної ради з питань власності.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

Про  призначення  директора  Новомиргородської  спеціальної
загальноосвітньої  школи-інтернату  І-ІІ  ступенів  Кіровоградської  обласної
ради.

З  інформацією  виступив:  Чудний  О.В.  -  голова  постійної  комісії
обласної ради з питань власності. 

Вирішили:     Прийняти  рішення № 428 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

2. Про призначення  директора Рівнянської  спеціальної
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Новоукраїнського району.

З інформацією виступив: Чудний О.В. - голова постійної комісії обласної
ради з питань власності. 

Вирішили:     Прийняти  рішення № 429 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

3. Про призначення  директора  Новомиргородської  спеціальної
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ  ступенів Кіровоградської  обласної
ради.

З інформацією виступив: Чудний О.В. - голова постійної комісії обласної
ради з питань власності. 

Вирішили:     Прийняти  рішення № 430 (додається).  
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

4. Про призначення  директора  Піщанобрідської  спеціальної  зага-
льноосвітньої школи-інтернату I-II ступенів Кіровоградської обласної ради.

З інформацією виступив: Чудний О.В. - голова постійної комісії обласної
ради з питань власності. 

Вирішили:     Прийняти  рішення № 431 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).



5. Про призначення директора комунального закладу “Світловодська
загальноосвітня  санаторна  школа-інтернат  І-ІІІ  ступенів  №  2
Кіровоградської обласної ради”.

З інформацією виступив: Чудний О.В. - голова постійної комісії обласної
ради з питань власності. 

Вирішили:     Прийняти  рішення № 432 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

6. Про внесення змін до рішення Кіровоградської  обласної  ради від
20 травня  2016  року  №  95  “Про  згоду  на  безоплатну  передачу  цілісних
майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів”.

З   інформацією  виступив: Таборанський В.П.  –  начальник  управління
освіти, науки, молоді та спорту обласної державної адміністрації.

В обговоренні взяв участь Арсірій В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 433 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

7. Про  керівника  комунального  підприємства  «Завод  з  переробки
відходів».

З   інформацією виступив: Ковтунов О.В. – директор департаменту екології
та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації.

В обговоренні взяли участь: Арсірій В.В., Голобородько О.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 434 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

8. Про  керівника  Олександрійського  медичного  училища  вищого
навчального закладу І рівня акредитації комунальної форми власності.

З   інформацією  виступив: Рибальченко  О.М.  -  директор  департаменту
охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення 435 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

9. Про керівника Кіровоградської дитячої обласної лікарні.
З   інформацією  виступив: Рибальченко  О.М.  -  директор  департаменту

охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Вирішили:     Прийняти рішення № 436 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

10. Про доповнення до програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.

З  інформацією  виступила Рахуба  Н.А.  -  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 437 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).



11. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2019 рік.

З  інформацією    виступила Рахуба  Н.А.  -  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 438 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

12. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  21  вересня
2018 року № 548.

З  інформацією  виступив Корнюша  О.П. -  директор  департаменту
інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 439 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

13. Про бюджетні звернення.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 440 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

14. Про пільги з орендної плати.
З інформацією виступив Семенюк О.А. – ректор Центральноукраїнського

державного педагогічного університету імені Володимира Винниченка.
В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В., Голобородько О.В.,

Сорока П.В.
Давали пояснення: Маковей І.М., Ярушок Е.Е., Дьомін С.П.
Чудний О.В. запропонував підтримати пропозицію щодо надання пільги

Центральноукраїнському  державному  педагогічному  університету  імені
Володимира  Винниченка  у розмірі  1  грн  за  1  кв.м у місяць  за  користування
нерухомим майном, розташованим у м. Кропивницький по вул. Дворцовій, 5/5, на
термін  дії  відповідного  договору  оренди,  за  умови  виділення  з  обласного
бюджету  повної  компенсації  (орієнтовно  270,0  тис.  грн.  у  рік)  у  вигляді
фінансової допомоги комунальному підприємству “Регіональний центр розвитку
послуг”  та  звернутися  до  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,
фінансово-економічної  політики  та  інвестицій  щодо  погодження  питання
виділення відповідних коштів.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 441 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

15. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Погребнюка А.А.  щодо  утворення  наглядових  рад  при  комунальних
підприємствах Кіровоградської обласної ради.

З інформацією виступив Погребнюк А.А. – депутат обласної ради.



В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В., Голобородько О.В.,
Сорока П.В.

Чудний О.В. поставив на голосування питання про погодження утворення
наглядових рад при комунальних підприємствах Кіровоградської обласної ради.

Голосували: “За” –0.
“Проти” - 4 (Арсірій В.В., Голобородько О.В., Савченко С.В., Сорока П.В.)
“Утримався” - 1 (Чудний О.В.).
Рішення не прийнято.

16. Про очікувані результати роботи комунальних підприємств і рух
коштів  на  їх  рахунках  у  2018  році  та  фінансові  плани  комунальних
підприємств спільної  власності  територіальних громад сіл,  селищ і  міст
області на 2019 рік.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 442 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

17. Про безоплатну передачу майна.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 443 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

18. Про безоплатну передачу майна без зміни форми власності.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 444 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

19. Про списання майна спільної власності територіальних громад
сіл, селищ і міст області.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 445 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

20. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 446 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).



21. Про  позичку  майна  спільної  власності  територіальних  громад
сіл, селищ і міст області.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 447 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

22. Про надходження орендної  плати за  використання нерухомого
майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області
за  6 місяців 2018 року. 

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 448 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

23. Про  внесення  змін  до  окремих  рішень  обласної  ради  щодо
створення комунальних некомерційних підприємств.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 449 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

24. Про  затвердження  Статутів  комунальних  некомерційних
підприємств.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 450 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

25. Про  Статут  Олександрійського  медичного  училища  вищого
навчального закладу І рівня акредитації комунальної форми власності.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 451 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

26. Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської області”.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 452 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).



27. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2019 рік.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 453 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

28. Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

З інформацією виступив Ілик Р.І. – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград».

Вирішили:     Прийняти  рішення № 454 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

29. Про внесення змін до  інвестиційної програми  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

З інформацією виступив Ілик Р.І. – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград».

Вирішили:     Прийняти  рішення № 455 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

30. Про  підвищення  тарифів  ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  на
водопостачання та водовідведення.

З інформацією виступили: 
Ілик Р.І. – генеральний директор ОКВП «Дніпро-Кіровоград»;
Гречуха  М.В.  –  член  громадської  ради  при  обласній  державній

адміністрації;
Кернасюк  С.В.  – член  громадської  ради  при  обласній  державній

адміністрації;
Бобров Л.І. - член Кіровоградської обласної організації ветеранів;
Орєшков Г.М. - голова правління БФ “Благомир ВС”;
Завітневич  О.О.  -  голова  Кіровоградської  обласної  організації

Національного форуму профспілок України.
В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В., Голобородько О.В.,

Сорока П.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 456 (додається).
Голосували: “За” –5 (одноголосно).

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                        П.Сорока


